
    

 
Närvarande: Göran N, Gert-Åke I, Berit A, Eva Kl, Tore J, Lars N, Carina A, Hans N, Britt-M 
P, Mats P, Anite R-N, Jan-E B, Eva K, Gunilla A och Eva G. 

 

1. Ordförande öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2. Genomgång av föregående mötesanteckningar 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna. 

3. Ekonomi 

Alla ringarnas konton är nu inne under Albo Härads Hembygdsförening och respektive 

kassör har tillgång till dessa. 

Swish är klart för Hallamölla. 

Just nu 550 medlemmar i föreningen.  

Årsredogörelserna för ringarna ska lämnas till Carina senast 31 januari för sammanställning 

av hela föreningens ekonomi. Den lämnas sen till revisorerna 1 mars. 

Se bifogad resultat- och balansrapport. 

4.Bidrag och redovisningar till / från länsstyrelsen, kommunerna 

Inga besked har kommit på sökta bidrag. Ordföranden har sökt sponsring för Mellby Mölla 

hos Österlen Kraft. 

5. Nya swishskyltar, ny text 

Varje ring/grupp tillverkar nya Swishskyltar. Gunilla skickar ut förslag på text för önskan om 

frivilligbidrag. 

Föreningen har fått en lamineringsmaskin. 

6. Redovisning av timmar mm till förbundet 

Det har jobbats ca 5000 frivilligtimmar i föreningen under 2023 och föreningen har erbjudit 81 

arrangemang under året. 

Protokoll Styrelsemöte Albo den 31 januari 2024 



7. Årsmöte 240424, valberedning  

Eventuella avsägelser ska skickas till Lotta Sörtoft, som är sammankallande i 

valberedningen.  

Alla i styrelsen uppmanas söka efter nya styrelsemedlemmar, gärna från Sillaröd, Rörum 

eller Vik. 

Textilintresserade, webkunniga och byggnadsintresserade medlemmar efterlyses också. 

8. Program 2024, offert på tryckning 

Offerten från Åbergs tryckeri är på 17400 kr. Kostnad för kuvertering och porto tillkommer. 

9. Medlemsvärvning nya och tidigare, Medlemsavgift nu 175 kr/person 

Alla som var medlemmar 2023 kommer att få programmet hemskickat. 

På Facebook och på Instagram uppmanas man bli medlem i Albo Härads 

Hembygdsförening. 

10.Regler för lekredskap 

Gert-Åke I har haft kontakt med Simrishamns kommun. Han har också studerat Boverkets 

rekommendationer. Han inväntar svar från Samhällsbyggnadskontoret i Simrishamn. 

11.Textilkommitten 

Textilierna i Ravlunda skola kommer som vanligt att solas i juni månad. Under hösten 

kommer det att hållas två workshops på söndagseftermiddagar. 

12.Hemsidan, hur löser vi den framöver? Facebook, Instagram.  

Ordföranden uppmanar alla till att föreslå någon som kan vara ansvarig för hemsidan. 

13.Förbundsstämman 21 april Höör, ev motioner, vem deltar? 

14.Brandövning 

Jan-E arbetar med frågan. Just nu vilande på grund av stopp för alla övningar eftersom 

PFAS finns i vissa brandsläckare. 

15.Rundan 

Skvaltan - Göran har tagit kontakt med Länsstyrelsen för samråd med markägaren om 

Skvaltans omgivningar. Hembygdsföreningen ska formulera sina förväntningar inför mötet. 

Skvaltan råkade illa ut vid snösmältningen. Lövestads brandkår fick rycka ut och spännband 

sattes för att hålla kvar Skvaltan på plats.  

Agusastugan - Regionmuséet har besökt stugan. De tapetklädda bjälkarna behöver lagas. 

Museét återkommer med förslag på åtgärder. 

Nytt besök av djur; en uggla igen och en ekorre. 



 

Hallamölla - Vattnet rann över dämmet vid snösmältningen. Virke till vattenhjulet finns att 

frakta hem nu. 

St Olofs mölla – Lars N informerade om att det är läckage på möllans tak. Westerbergs i 

Simrishamn ska göra ett nytt fönster. Möllan var belyst under jul och nyår, vilket var mycket 

uppskattat. 

Krubbemölla - Mycket vatten överallt och träd som har trillat. En omfattande C-uppsatsen, 

som är gjord av studerande vid Alnarp, om Nils Bruces park är klar. 

Krubbemöllaringen har årsmöte 6/3. 

Bondrum - Vatten överallt efter snösmältningen som medfört jobb med både pumpning och 

dikesrensning. Djur har sökt sig inomhus och gnagt  sig igenom trägolvet i stuan och grävt 

upp jord. 

Bondrumsgruppen har Årsmöte 6/3 i AIF:s klubbstuga. 

Glimmeboda – Tillställningen vid Felix fick ställas in på grund av för mycket snö. När kommer 

taket att lagas? 

16.Övriga frågor 

Eva K har närvarat vid en web-kurs ti 30/1 om att ta betalt vid föreningars arrangemang och 

visningar. Man ska våga ta betalt! Pris signalerar kvalitet! 

Gunilla A har gått en web-kurs om Facebook och Instagram. Fick tips om att berätta om 

föremål på dessa plattformar. 

Mötet beslutade att Krubbemöllaringen ska ha en egen mailadress: 

krubbemolla@alboharad.se  som sköts av Henrik Valentin och Gert-Åke Ivarsson. 

Simrishamns kommun ser över avtalen för hyrda lokaler. Kommer detta att beröra Ravlunda 

skola? 

Göran N har ordnat en föreläsning med Erik Blomqvist om K-märkning onsdagen den 13 

mars 19.00 i Ravlunda skola. Entré 80 kr och kaffe ingår. Gratis för styrelsemedlemmar. 

Kontaktperson Göran Nilsson 0732-274379 

17. Nästa möten 4 mars och 10 april 2024. 

18. Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet : Eva Karlsson 

 

 

 


